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Verslag van de vergadering van de ChristenUnie IJmond (algemene 

ledenvergadering), gehouden op woensdag 21 mei 2025, aanvang 19.30 uur 

 

Locatie: voorzaal “de Rank” van de Nieuwe Kerk, IJmuiden 

Aanwezigen: 9 leden en 1 aankomend lid.  

Met kennisgeving verhinderd: 9 leden en 2 gasten. 

1. Welkom en opening 

Ries de Kogel hanteert de voorzittershamer en verwelkomt de aanwezige leden en gasten op deze 

ledenvergadering. Een volle agenda rond een aantal verenigingszaken, het vooruitkijken naar de 

verkiezingen van 2026 en het gesprek over een zeer actueel onderwerp in deze tijd. We zullen afscheid 

nemen van Roel van der Linden als wrnd voorzitter.  

Ries begint de vergadering met een herinnering aan centrale thema’s van christelijk-sociale politiek 

zoals de CU die heeft verwoord in haar beginselprogramma: rechtvaardigheid, barmhartigheid, 

rentmeesterschap en dienstbaarheid. In het politieke handwerk hebben we daarbij steeds Gods hulp 

nodig. We lezen de bedevaart-psalm 121, waarin het volk Israël bij het optrekken naar Jeruzalem zich 

steeds herinnerde: Mijn Hulp is van de HERE die hemel en aarde gemaakt heeft. Ries gaat voor in 

gebed.  

2. Verslag vorige ALV 17 april 2024 

Het verslag van de vorige vergadering is ter kennisneming aan de leden toegezonden. Er zijn geen 

opmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd. 

 

3. Jaarstukken 2024 en begroting 2025 

Als penningmeester geeft Ries de Kogel een korte samenvatting van de cijfers over 2024. Het was 

wederom geen verkiezingsjaar voor gemeenteraden en daarmee in financiële zin een “rustig” jaar, 

zonder campagnekosten. Nieuw was de aandacht voor de verjaardagen van leden met wenskaarten. 

Met dank aan Reijer. Dit zal ook in het nieuwe jaar worden voortgezet. De vergader- en administratieve 

kosten zijn binnen de begroting gebleven, zodat een iets groter overschot aan de verkiezingsreserve 

kon worden toegevoegd. De kascommissie (punt 4) was akkoord. 

Er zijn geen vragen. De leden keuren de financiële jaarstukken 2024 en de begroting 2025 goed.  

 

4. Verslag Kascommissie en nieuw lid Kascommissie 

De commissie bestond dit jaar uit Peter van der Wal en Pieter Kroon. Zij hebben schriftelijk verslag 

uitgebracht aan de ledenvergadering, waarin zij verklaren akkoord te gaan met het financieel verslag en 

waarin zij tevens de vergadering adviseren om op basis van hun verslag decharge te verlenen aan het 

bestuur voor het gevoerde financiële beleid. Leden gaan akkoord met het verslag en de decharge.  

In de commissie treedt om en om een lid af, dit jaar Peter. In de vacature meldt Bram Verhagen zich 

spontaan als kandidaat. De leden zijn unaniem akkoord met zijn benoeming. 

 

5. Activiteitenverslag 2024 

Ries geeft een korte toelichting op dit verslag en memoreert het stabiele ledenaantal in 2024, dat in 

achterliggende jaren wat gedaald was. In lijn met het landelijke beeld voor de CU. Bij de verkiezingen 

voor het EU-parlement, waarvoor we lokaal een evenement met lijsttrekker Anja Haga hebben 

georganiseerd, is de CU helaas haar zetel kwijtgeraakt. Er zijn geen vragen, waarmee het stuk is 

goedgekeurd. 
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6. Aftreden waarnemend voorzitter Roel van der Linden; vacatures bestuur en fractievoorzitter 

Frank bedankt Roel voor zijn periode als bestuurslid en waarnemend voorzitter. We waren destijds na 

de kennismaking bij Brafoer in Beverwijk zeer verheugd een bestuurslid uit de jongere garde te mogen 

begroeten. Nu Roel mede door zijn aankomende verhuizing naar Alkmaar en zijn aantreden als 

secretaris in het provinciale CU-bestuur heeft besloten om terug te treden uit het Ijmond-bestuur moeten 

we helaas alweer afscheid nemen. Heel jammer, maar begrijpelijk. Roel geeft hierop nog een korte 

reactie. Ries memoreert de bijdrage van en het plezierige contact met Roel in de overleggen van 

bestuur en met de fractie. Als dank een bloemetje en VVV-bon.  

Door het terugtreden van Roel is de behoefte aan aanvulling van bestuur en ook van de fractie dus weer 

groter geworden. Ries herinnert de leden aan zijn demissionaire status sinds de vorige ALV en geeft 

aan bereid te zijn om het komende jaar met de GRV-verkiezingen nog verder te willen gaan. In reactie 

geeft Reijer Kooij aan de bezetting van het bestuur toch wel als een groot probleem te zien voor onze 

vereniging. Hij geeft aan zelf bereid te zijn om zich tot na de GRV-verkiezingen als interim-bestuurslid 

beschikbaar te stellen. Indien nodig als waarnemend voorzitter. De aanwezige leden zijn enthousiast en 

gaan akkoord. De startdatum wordt nog nader vastgesteld, als einddatum wordt 1 mei 2026 geprikt. 

Frank wijst nog op de overige vacatures in bestuur en fractie en roept de leden op hierover te denken. 

Op de website staan de beschrijvingen. 

7. Meedoen aan GRV 2026 

Ries licht het voorstel toe om wel weer in Velsen mee te doen, maar niet in de andere gemeenten die 

onder CU Ijmond vallen. GR-verkiezingen zijn gevoelig voor landelijke politieke verhoudingen. Door 

uitstel wetswijziging restzetelverdeling en licht herstel van de peilingen sinds eind 2023 is er voldoende 

uitzicht op een (rest)zetel in Velsen. In GR-verkiezingen doet de CU het in Velsen ook altijd relatief beter 

dan landelijk. Voor de andere gemeenten Beverwijk, Heemskerk, Castricum en Uitgeest geven zowel de 

resultaten van eerdere verkiezingen als het tekort aan betrokken en beschikbare leden geen reëel 

uitzicht op een zetel in de Raad. 

De leden gaan akkoord met deelname in Velsen. Opgemerkt wordt dat we moeten blijven bidden dat de 

achterban ook gaat stemmen.  

8. Bemensing selectiecommissie, programmacommissie en campagneteam 

Het bestuur stelt voor om Reijer Kooij en Pieter Kroon als leden van de selectiecommissie te benoemen. 

Zij zullen werken op basis van de handreiking en de opdracht aan de selectiecommissie die zijn 

opgenomen in de bijlagen bij het Handboek GRV. Zij zijn bereid deze benoeming te aanvaarden. De 

leden gaan akkoord. 

Programmacommissie en campagneteam komen na de pauze terug.  

9. Lijsttrekker Gemeenteraadsverkiezingen 2026 Velsen  

Het bestuur ChristenUnie IJmond draagt de huidige fractievoorzitter Frank Cornet voor als lijsttrekker 

voor de gemeenteraadsverkiezingen 2026 in Velsen. De onderbouwing voor deze voordracht is 

geleverd door de zojuist benoemde selectiecommissie. Reijer geeft een korte toelichting op het advies. 

Hij noemt daarbij de positieve wijze waarop Frank in zijn lopende periode de ChristenUnie en haar leden 

vertegenwoordigt in de Raad. Zijn optreden en zichtbaarheid in de Raad en daarbuiten passen prima bij 

wat van een CU-vertegenwoordiger mag worden verwacht. Hij is bereid om voor de komende 

verkiezingen de kar te trekken en – indien gekozen - nog een periode als raadslid aan te treden. We 

kunnen ons geen betere kandidaat voorstellen. Mede met het oog op het verdere GRV-proces en de 

publiciteit in de lokale media is het goed om vroegtijdig het voorstel en het besluit in de ALV te brengen. 

De aanwezige leden besluiten unaniem tot benoeming van Frank als lijsttrekker 2026. Dit gaat met 

enthousiasme en applaus vergezeld.  
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10. Gesprek met de leden over het conflict Israël/Gaza 

Reijer Kooij introduceert dit punt, dat is bedoeld om de leden gelegenheid te geven zich uit te spreken 

over hun gedachten en gevoelens rondom de strijd tussen Gaza en Israël. Het is tevens bedoeld om het 

bestuur te helpen bij de standpuntbepaling over moties in het komende congres. In het vorige congres 

bleek al dat er over dit punt grote meningsverschillen tussen de leden bestaan met de potentie om uit 

elkaar te drijven. Het leidt sindsdien ook tot ledenverlies. 

Dat blijkt ook tijdens de peiling in deze vergadering. Een paar uitspraken die langskomen: 

* verschrikkelijk, niet mee eens (fractie 2e Kamer); heb het er heel moeilijk mee 

* wat zou Jezus vinden?  

* geen kwaad met kwaad vergelden; recht en gerechtigheid 

* macht willen behouden (regering Israël) 

* Israël mag zich verdedigen, ok 

* als de gijzelaars terug zijn, is dan alles opgelost? 

* in de Bijbel woedt in de wereld een geestelijke strijd 

* proportionaliteit; voedselblokkade gaat te ver 

* volk Israël heeft in de Bijbel een bijzondere plaats, die kunnen we niet wegredeneren; maar wat 

betekent dat voor nu? 

* hersenspoeling, (geen) vertrouwen in de media 

* ik weet het niet, er zijn zoveel lijnen; zoveel strijd ook in andere landen; andere verantwoordelijkheid 

voor overheid; moet Gaza onder juk van Hamas verder?; kun je je Hamas als buurman voorstellen: die 

wil dood en verderf, strijdersideologie 

* mega-ingewikkeld; strijd op wereldniveau (niet alleen lokaal); delen de pijn; Joodse en Palestijnse volk 

lijden onder hun regering; welke stappen te nemen is lastig. 

Reijer constateert dat er ook in onze groep vele gedachten, meningen zijn. Sommigen zijn zeer stellig, 

anderen weten het (nog) niet. Bedankt dat een ieder zich wilde uitspreken. 

11. Gemeenteraadsverkiezingen 18 maart 2026 Velsen 

Na een korte pauze gaan we verder met de aftrap van het verkiezingsprogramma. Frank licht zijn voor-

nemen toe om op basis van het nog te ontvangen basisprogramma van Amersfoort een op de lokale 

situatie toegespitste versie te maken. Die teksten zal hij – net als 4 jaar geleden - voorleggen voor 

input/commentaar aan leden met expertise op de verschillende beleidsonderwerpen. Of aan mensen die 

zich hebben aangemeld of daartoe worden uitgenodigd. Dat zal in en na de zomerperiode spelen. 

Het plan was om in deze vergadering zowel terug als vooruit te kijken naar waar volgens de leden de 

speerpunten voor 2026-2030 zouden moeten liggen. Welk onderscheidend geluid van de CU en 

waarvoor de CU echt moet opstaan.  

De nog resterende tijd in deze vergadering is echter te kort om over dit belangrijke onderwerp een 

goede bespreking en discussie te kunnen voeren. We moeten dit niet afraffelen. Met instemming van de 

leden wordt besloten om op 9 juli a.s. een nieuwe vergadering te organiseren. [dat zal in het Kruispunt 

in Velserbroek zijn]    

Ries sluit de vergadering af, die dus op 9 juli een vervolg krijgt. 

 

Vastgesteld op .. juni 2025  

Reijer Kooij –  wrnd voorzitter 

Ries de Kogel – secretaris 


